

Title (en)

Adjusting device for the flaps of a hinge.

Title (de)

Vorrichtung für die Verschiebung eines Bandlappens eines Einbohrbands.

Title (fr)

Dispositif de réglage d'une penture de paumelle.

Publication

**EP 0118050 A2 19840912 (DE)**

Application

**EP 84101267 A 19840208**

Priority

DE 3304382 A 19830209

Abstract (en)

1. Device for adjusting the flaps (13, 14) of a hinge (3), or similar device, relative to another part (21, 22), where there is at least one adjusting device (30) provided between the one end of a flap (13, 14) and the other part (21, 22), characterised in that the adjusting device (30, 31) comprises a first element (33, 35) which can be connected to the other part (21, 22) and also a second element (32, 34) which can be connected to a flap (13, 14), in that the first element (33, 35) has a through-bored bush (38, 39) and the connecting element is a screw (15, 16) with a screw head (19, 20) and also an accompanying nut (17, 18) and in that the bush (38, 39) can be slid through a hole in the other part (21, 22).

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft eine Vorrichtung für die Verschiebung eines Bandlappens (13, 14) eines Einbohrbands oder dergleichen. Der Bandlappen (13, 14) weist an seinem Ende eine Verstellvorrichtung (30, 31) auf, die zwei Kunststoffplatten (32, 33; 34, 35) enthält, die mittels einer Schraube (19, 15; 20, 16) und einer Mutter (17, 18) zusammengedrückt werden können. Durch Lösen der einen Mutter (17) kann der eine Bandlappen (14) horizontal verschoben werden, während durch Lösen der anderen Mutter (18) der andere Bandlappen (13) vertikal verschoben werden kann.

IPC 1-7

**E05D 7/04; E05D 5/02**

IPC 8 full level

**E05D 5/02** (2006.01); **E05D 7/04** (2006.01); **E05D 11/00** (2006.01)

CPC (source: EP)

**E05D 5/023** (2013.01); **E05D 7/04** (2013.01); **E05D 11/0054** (2013.01); **E05D 2011/0063** (2013.01); **E05Y 2600/63** (2013.01);  
**E05Y 2600/632** (2013.01); **E05Y 2900/132** (2013.01); **E05Y 2900/148** (2013.01)

Cited by

EP0789124A3; EP3480399A1; EP1241308A3; EP0698711A1; DE10201884C1; GB2383081A; GB2383081B; EP1126112A3; EP4153834A4;  
US6286185B1; WO9859138A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**EP 0118050 A2 19840912; EP 0118050 A3 19850619; EP 0118050 B1 19880420;** AT E33692 T1 19880515; DE 3304382 A1 19840809;  
DE 3470577 D1 19880526

DOCDB simple family (application)

**EP 84101267 A 19840208;** AT 84101267 T 19840208; DE 3304382 A 19830209; DE 3470577 T 19840208